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Geachte mevrouw Bruinsma,  
 
Uw fractie heeft schriftelijke vragen ingediend over het onderwerp Bomenkap Prins Hendrikstraat 
Elst. Met deze brief beantwoorden wij de vragen. 
 
VRAAG 1: Welke adressen zijn in deze situatie aangemerkt als direct omwonenden?  
 
Antwoord 

Prins Hendrikstraat 9 t/m 21 oneven, 54 t/m 80 even, Koningin Emmastraat  87 en 89.  
 
VRAAG 2: Welke adressen worden gezien als belanghebbenden?  
 
Antwoord 

Prins Hendrikstraat 9 t/m 21 oneven, 54 t/m 80 even, Koningin Emmastraat  87 en 89.  
 

VRAAG 3: Welke adressen zijn per brief geïnformeerd over deze plannen?  
 

Antwoord 

Prins Hendrikstraat 9 t/m 21 oneven, 54 t/m 80 even, Koningin Emmastraat  87 en 89.  
 

VRAAG 4: Waaruit bestaat de in de brief van 3 juni 2019 genoemde ervaren overlast?  
 

Antwoord 

In de brief van 3 juni 2019 wordt gesteld dat er overlast wordt ervaren. De overlast bestaat uit 
materiaal dat uit de bomen in de tuinen en op straat valt. Het gaat dan om bloemblaadjes, vliesjes, 
vruchten, bladeren en vogelpoep. Bepaalde mensen ergeren zich daaraan. Ze willen de straat en  
hun tuin graag ‘netjes’ hebben.  
 

VRAAG 5: Welke andere maatregelen dan kap zijn overwogen om deze ervaren overlast te 
verhelpen?  
 

Antwoord 

Er is bekeken of de bomen gesnoeid konden worden om ze wat kleiner te maken en daarmee de 
overlast wat weg te nemen. Bij deze boomsoort zal na snoeien de beleefde overlast blijven 
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bestaan. We hebben ook gekeken naar dunnen, dit houdt in enkele bomen verwijderen waardoor 
het staatbeeld op kwaliteitsniveau blijft.  
 

VRAAG 6: Welke overwegingen hebben geleid tot het besluit over te gaan tot kap? 
 

Antwoord 

We hebben inmiddels gekozen om vier bomen te kappen en drie te herplanten. De overweging is 
om zo min mogelijk bomen te kappen en gehoor te geven aan de bewoners die overlast ervaren. 
Op deze manier blijft het straatbeeld voor een belangrijk deel in stand.  
 

VRAAG 7: Hoe kan kap van deze 6 bomen voorkomen worden? 
 
Antwoord 

Op de brief van 3 juni 2019 zijn diverse reacties binnen gekomen. In overleg is een nieuw plan 
gemaakt. Over dit nieuwe plan zijn de bewoners recentelijke geïnformeerd.  
Dat nieuwe plan gaat uit van het behoud van zes bomen, de kap van vier bomen en de herplant 
van drie kleiner blijvende bomen. Van die vier te kappen bomen moet er één weg omdat die boom 
in slechte staat is. Op de plek van de te kappen bomen worden drie nieuwe bomen geplant. Op de 
plek waar die ene (slechte) boom gekapt wordt, vindt geen herplant plaats. Dit omdat de overige 
bomen het ‘gat’ zullen opvullen en hierdoor de beeldkwaliteit gehandhaafd blijft. 
 
Hoogachtend, 
 
burgemeester en wethouders, 
de gemeentesecretaris, 
 
 
 
mr. M.F.H. Knaapen 

de burgemeester,  
 
 
 
R.P. Hoytink-Roubos  

 
 


